
Hieronder leest u wat de gemeenteraad heeft beslo-
ten over de voorstellen die voorlagen tijden de        
afgelopen raadsvergadering van maandag 10 juli. 
Het grootste gedeelte van de vergadering werd       
gevuld met de ‘Algemene Beschouwingen’ van de 
fracties over de Kadernota 2024.  
 
Hieronder vindt u de korte samenvatting. Wilt u de 
vergadering terugkijken? Dan kan dat via de website  
https://oldenzaal.notubiz.nl/vergadering/1068061 
 
Een aantal raadsleden was, vanwege persoonlijke 
omstandigheden, niet aanwezig tijdens de vergade-
ring. Hieronder zal ook staan aangegeven hoeveel 
raadsleden over de voorstellen hebben gestemd. De 
fractie GroenLinks was tijdens deze vergadering niet 
aanwezig.  
 

Voorstel tot het vaststellen van de 
Voorjaarsnota 2023 
De voorliggende Voorjaarsnota 2023 is het eerste 
bijstellingsmoment voor het boekjaar 2023. Aange-
zien pas op 6 maart jongstleden de uitwerking van 
het Raadsprogramma 2022-2026 is vastgesteld, is 
ervoor gekozen om nu nog niet te rapporteren over 
de voortgang van het beleid. Deze voorjaarsnota 
wordt daarom alleen financieel ingestoken. 
Bij de stemming over de Voorjaarsnota 2023 waren 
18 raadsleden aanwezig, waarvan 17 voor stemden 
en 1 tegen (WG, VVD, CDA, PvdA, SO voor; D66 
tegen). Dat betekent dat de Voorjaarsnota 2023 is 
aangenomen.  
 
D66 diende bij dit voorstel ook een motie in,           
de motie ‘Bestemming Dividend Twence’ roept het 
college op om: het dividend van € 544.000 toe te 
kennen aan de voorziening afvalstoffenheffing.         
De motie is verworpen: D66 en SO stemden voor, 
de overige aanwezige partijen stemden tegen.  
 
Voorstel tot het vaststellen van de Kadernota 2024 
In de Kadernota, worden door de raad kaders en 
uitgangspunten vastgesteld voor het opstellen van 
de eerstvolgende programmabegroting (2024).  
De beraadslaging omtrent de kadernota begonnen 
zoals gewoonlijk met de ‘Algemene Beschouwingen’ 
van de verschillende – aanwezige – fracties. Tijdens 
de beschouwingen en in de 2e termijn werd er volop 
gesproken over de Kadernota die voorlag en de ver-
schillende (12) ingediende moties.  
Bent u benieuwd naar de ‘Algemene Beschouwingen’ 
per partij? Deze kunt u terug vinden via https://ol-
denzaal.notubiz.nl/vergadering/1068061 
 
Bij de stemming over de Kadernota 2024 waren 19 
raadsleden aanwezig, waarvan 18 voor stemden en 
1 tegen (WG, VVD, CDA, PvdA, SO voor; D66 tegen). 
Dat betekent dat de Kadernota 2024 is aangeno-
men.  
 
Zoals hierboven aangegeven werden er bij de          
Kadernota 2024 een 12-tal moties ingediend en         
in stemming gebracht. Hieronder volgt een korte      
samenvatting van de inhoud van de moties (waartoe 
roepen zij het college op) en de stemming. Wilt u 
weten waarom een partij voor óf tegen een            
bepaalde motie heeft gestemd? Dan kunt u de         
‘Algemene Beschouwingen’ en 2e termijn uiteraard 
terugvinden via oldenzaal.notubiz.nl  
Waar mogelijk is ook de reactie van het college op 
de motie toegevoegd én eventuele stemverklaringen 
van de verschillende fracties.  
 
De moties – in volgorde van indienen door de        
partijen: 

Het CDA Oldenzaal diende een tweetal moties in. 
De motie ‘Sociaal Maatschappelijk Hart van Olden-
zaal’ roept het college op om: 
-   Uit te zoeken hoe een mogelijk SMHvO er uit  
    kan zien; 
-   Na te gaan op welke termijn uitvoering hiervan  
    haalbaar is en tegen welke kosten.  
Het college stond hier niet afwijzend tegenover, 
maar ontraadde de motie wel omdat dit idee veel 
lijkt op het Sociaal Plein dat al bestaat.  
De motie is aangenomen (WG, CDA, D66 voor; VVD, 
PvdA, SO tegen). De VVD gaf de volgende stem-     
verklaring: “We vinden het een sympathieke motie 
én wij zijn als partij ook voor een goed en zichtbaar 
sociaal plein. Alleen zoals de motie er nu staat lijkt 
dit teveel op onze doelstelling uit het Raadspro-
gramma, wij willen deze graag ten uitvoer brengen”.  
Solidair Oldenzaal geeft aan zich volledig bij deze 
stemverklaring aan te sluiten. 
 
De motie ‘Oplossen Verkeersknelpunten’ roept het 
college op om: 
-   Het budget van € 300.000 voor verkeerskundige  
    knelpunten voor 2024 op te hogen met  
    € 600.000 naar € 900.000; 
-   Dit ten laste te brengen uit de ‘Algemene  
    Reserve’; 
-   En dit te verwerken in de begroting van 2024. 
 
Het college was positief over dit voorstel.  
Deze motie is aangenomen, alle aanwezige raadsle-
den stemden voor. 
 
De Oldenzaalse VVD diende een tweetal moties in. 
De motie ‘Verduurzamen Maatschappelijk Vastgoed’ 
roept het college op om: 
-   Een revolverend fonds op te zetten dat ingezet 
    kan worden om maatschappelijk vastgoed te  
    verduurzamen, waarbij de investering via  
    besparing vervolgens weer terugvloeit naar het  
    fonds. 
 
Het college stond positief tegenover een revolverend 
fonds. Deze motie is aangenomen, alle aanwezige 
raadsleden stemden voor 
 
De motie ‘Ontwikkelingen Goederenvervoer’ roept 
het college op om: 
-   Om samen met betrokken gemeenten in Oost-
    Nederland een gezamenlijke verklaring op te stel- 
    len waarin de zorgen omtrent de toename van  
    het spoor wordt geuit; 
-   Inzichtelijk te krijgen waar zich de knelpunten  
    binnen betrokken gemeenten bevinden; 
-   Deze verklaring actief te verspreiden onder de  
    betrokken instanties, belanghebbenden en  
    andere besluitvormingsorganen, maar met name  
    onder Het Ministerie van Verkeer en Waterstaat; 
-   Het belang van de leefbaarheid, veiligheid en  
    welbevinden in betrokken gemeenten te benade- 
    rukken en in te zetten op passende maatregelen 
    om de negatieve effecten tot een minimum te  
    beperken; 
-   In overleg te treden en te blijven met betrokken  
    parten en te streven naar een constructieve dia- 
    loog, waarbij de belangen van de betrokken  
    gemeenten en haar inwoners centraal staan. 
 
Het college gaf aan dit een goede oproep te vinden, 
om alle knelpunten duidelijk te krijgen én – nieuwe 
– denkwijzen te creëren. Deze motie is aangenomen, 
alle aanwezige raadsleden stemden voor. 
 
WG Oldenzaal diende een tweetal moties in. 
De motie ‘Stimulering zon op dak’ roept het college 
op om: 

Nieuws  
van de  
gemeente

Nieuws van de raadsvergadering van maandag 10 juli 2023

-   Aandacht te vragen voor meer ‘zon op dak’ bij  
    inwoners, bedrijven en Lokale Energie Initiatie- 
    ven en deze partijen met elkaar te verbinden; 
-   Een proactieve, gestructureerde aanpak uit te  
    werken voor het stimuleren van zonne-energie,  
    waarbij de mogelijkheden voor zonnepanelen  
    op daken, terreinen en parkeerplaatsen (van  
    bedrijven) in kaart worden gebracht; de insteek  
    is om te komen tot een actievere rol van de  
    gemeente in het bevorderen van het aantal 
    zonnepanelen op daken en parkeerplaatsen in  
    de gemeente in 2023; 
-   In gesprek te gaan met WBO Wonen om hen te  
    vragen het beleid aan te passen, waardoor het  
    aanvragen van zonnepanelen voor bewoners  
    van sociale huurwoningen van WBO weer  
    mogelijk wordt gemaakt. 
 
Het college ontraadde deze motie, vanwege gebrek 
aan capaciteit. Ook gaf de wethouder aan dat dit 
onderwerp al uitvoerig is besproken. 
Deze motie is aangenomen (WG, CDA, D66 voor; 
VVD, PvdA, SO tegen). Solidair Oldenzaal gaf de 
volgende stemverklaring: ´Wij zijn niet tegen zon 
op daken, maar wij hadden dit graag bij de RES 
gezien. Vandaar dat wij tegen deze motie stem-
men.” 
 
De motie ‘Wijkschouw’ roept het college op om: 
-   In 2024 een plan op te stellen voor het organi- 
    seren van wijkschouwen in alle wijken van onze  
    gemeente en met de eerste wijkschouw te  
    beginnen; 
-   Inwoners actief uit te nodigen om deel te  
    nemen aan deze wijkschouwen; 
-   De resultaten van deze wijkschouwen te  
    gebruiken bij het opstellen van verbeterplannen  
    en beleid voor de wijken; 
-   De inwoners te informeren over de genomen  
    stappen en behaalde resultaten naar aanleiding  
    van de wijkschouwen. 
 
Deze motie werd door het college ontraden. De 
wethouder geeft aan al beter te zijn met de ‘Buiten 
Beter app’ en dat dit onderwerp ook terugkomt bij 
‘Oldenzaal 2040’ en in het Raadsprogramma.  
Deze motie is verworpen (WG, D66 voor; VVD, 
CDA, PvdA, SO tegen). 
 
D66 Oldenzaal diende een zestal moties in. 
De motie ‘Schatting grote PM posten’ roept het col-
lege op om: 
-   De PM posten in de kadernota in te schatten  
    met een onzekerheid van een factor 5; 
-   Deze schattingen ruimschoots voor de begro- 
    tingsbehandeling in november aan de raad te  
    doen toekomen; 
-   Komende jaren voor PM posten een dergelijke  
    schatting in de tekst op te nemen. 
 
Het college ontraadde deze motie, de PM posten 
kunnen nu nog niet worden ingevuld,  maar geeft 
aan hierop terug te komen bij de begrotingsbe-
handeling. Deze motie is verworpen (D66, SO voor; 
WG, VVD, CDA, PvdA tegen). 
 
De motie ‘Aanpassing grensbedragen voor toesla-
gen en eigen bijdragen’ roept het college op om: 
-   Met voorstellen te komen bij aan te passen en  
    nieuwe regelingen om inkomensachteruitgang  
    te voorkomen bij geringe toename van het  
    inkomen rond een grens in de betreffende  
    regelingen. 
 
Het college ontraadde deze motie, deze oproep 
komt al terug in het armoedebeleid. Deze motie is 
verworpen (D66 voor; de overige partijen tegen). 

De motie ‘Organiseren van kennis-, informatie- en 
discussieavonden’ roept het college op om: 
-   Met enige regelmaat kennis-, informatie- en dis- 
    cussieavonden te organiseren om inwoners te  
    informeren over beschikbare en toekomstige  
    technieken en de noodzaak en mogelijkheden  
    van energiebesparende maatregelen; 
-   Voor deze avonden te zoeken naar subsidie- 
    mogelijkheden; 
-   Deze avonden te organiseren met diverse  
    geïnteresseerde organisaties. 
 
Het college ontraadde deze motie, er wordt al van 
alles gedaan om onze inwoners te bereiken. He-
laas is niet iedereen altijd zichtbaar.Deze motie is 
verworpen (D66 voor, de overige partijen tegen). 
 
De motie ‘Versnel Tegelwippen’ roept het college 
op om: 
-   De huidige vergroeningsambitie te verhogen en 
    dichte bestrating op o.a. stoep en parkeerplaats 
    te vervangen door open bestrating en daarvoor 
    jaarlijks € 40.000 extra te investeren zoals aan-
    gegeven in de raadsinfobrief. 
 
Het college ontraadde deze motie, omdat het gaat 
om een lopende actie waar volgens de wethouder 
al voldoende stimulans voor bestaat.  Deze motie 
is verworpen (D66 voor, de overige partijen tegen). 
 
De motie ‘Investeren Sociaal Domein’ roept het col-
lege op om: 
-   De resultaten van de monitoring per doorge- 
    voerde maatregel aan de raad te laten zien of  
    deze resultaten alsnog op korte termijn samen  
    te stellen (met resultaten wordt bedoeld de  
    maatschappelijke impact en de daadwerkelijk  
    behaalde besparing per doorgevoerde  
    maatregel); 
-   Deze gegevens aan de raad te presenteren,  
    zodat zij kan kiezen welke maatregelen terug- 
    gedraaid kunnen worden. 
 
Het college ontraadde deze motie, omdat op dit 
moment de ontwikkelingen nog niet goed zijn 
doorberekend waardoor er waarschijnlijk sowieso 
al meer geld nodig is. Deze motie is verworpen 
(D66, SO, PvdA voor; WG, VVD, CDA tegen). 
 
De motie ‘Bespreken oranje maatregelen in het So-
ciaal Domein’ roept het college op om: 
-   Binnen een jaar te komen met gefundeerde 
    voorstellen voor de oranje gekleurde maat- 
    regelen en deze aan de raad voor de leggen. 
 
Het college vindt dat de raad hierover gaat, en niet 
het college. Zij geven hierover dan ook geen ad-
vies.Deze motie is verworpen (D66, SO, PvdA voor; 
WG, VVD, CDA tegen). 
 

Voorstel tot het vaststellen van ‘de 
lokale samenwerking: de aanpak 
tegen armoede in Oldenzaal’ 
Beoogd wordt om samen met de maatschappelijke 
partners een aanpak te ontwikkelen om iedere Ol-
denzaler de kans te geven om mee te doen én 
erbij te horen in de samenleving. Het is van belang 
dat iedere inwoner zo zelfstandig mogelijk in 
zijn/haar eigen bestaansonderhoud kan voorzien, 
ongeacht de financiële situatie. Daarom is samen 
met maatschappelijke partners de ambitie gefor-
muleerd om tijdig passende ondersteuning te bie-
den aan alle inwoners van Oldenzaal die de 
gevolgen van armoede (dreigen te ) ervaren.   
Het voorstel is aangenomen, alle 19 aanwezige 
raadsleden stemden voor. 



D66  
Oldenzaal 
 
De vergadering 
van 10 juli had 
maar 3 onderwer-
pen. Besproken 

werden de Voorjaarsnota (inhoud: hoe gaat het dit 
jaar en hoe kan het beter?), de Kadernota (inhoud: 
wat willen we het volgend jaar en hebben we daar 
voldoende geld voor?) en het Armoedebeleid. 
In de Voorjaarsnota kon nog niet worden aange-
geven hoe het tot nu toe gaat. Dat kan pas in sep-
tember. D66 begrijpt waarom. D66 heeft daarom 

gevraagd de voorjaarsnota in september te bespre-
ken. Dit wilde de raad niet. D66 heeft dus tegen-
gestemd. 
Bij de Kadernota hadden veel partijen mooie 
ideeën. Maar er lag een grote steen op de maag 
van dit stuk: er moeten ‘veel wegen’ volledig (!) 
worden vervangen, waarvoor de komende jaren 
heel veel geld nodig is. Hoeveel geld kon het col-
lege nog niet zeggen. Ook andere grote bedragen 
bleven onbekend. Hierom heeft D66 tegen ge-
stemd. Risico is goed, te groot risico is gevaarlijk. 
Het armoedebeleid lijkt goed te zijn opgezet. We 
hebben hier dan ook enthousiast mee ingestemd. 
D66 blijft kritisch meedenken om Oldenzaal nog 
beter te maken! 

 
Solidair Oldenzaal 
 
De laatste raadsvergadering van dit politieke jaar. 
De algemene beschouwingen. Wat viel ons op? 
Wat kan er beter? Wat zien we in de maatschap-
pij? We hebben het gehad over de scheve          
verhoudingen in aandacht voor doelgroepen, de 
toenemende individualisering, het nemen van 

verantwoordelijkheid, onze dienstverlening, onze 
zorgen om ons zwembad en het op gang brengen 
van meer discussie en debat in de raad. 
Er werden veel moties ingediend, 15 stuks! Wat 
ons betreft had dit niet allemaal tegelijkertijd, zo 
vlak voor het reces, ingediend hoeven worden. 
Wat meer spreiding over het politieke jaar geeft 
meer tijd en ruimte om langer inhoudelijk stil te 
staan bij de moties. Wel zijn we blij met de       
toenemende kwaliteit van de vergaderingen. Ze 
worden interessanter en er is meer interactie en 
samenwerking.  
 
We wensen alle Oldenzalers een  
fijne zomervakantie! 

 
 
 
 
 

  
GroenLinks Oldenzaal 
was afwezig 

PvdA  
Oldenzaal 
De gemeenteraad heeft de kader-
nota voor 2024 vastgesteld. In deze 
nota hebben we reeds 63 miljoen 
euro gereserveerd voor allerlei nog 
uit te voeren projecten. Projecten die 

wat de PvdA betreft nog in deze coalitieperiode 
moeten worden uitgevoerd. Daarom hebben wij ook 
niet aangedrongen op nieuwe projecten. Eerst moet 
het college de reeds genoemde projecten (laten)     
uitvoeren, zodat de basis op de orde is.  
Daarmee hebben we geen nieuwe projecten voorge-
steld, maar wel een belangrijke boodschap meege-
geven. We hebben er namelijk een volkssport van 
gemaakt om te mopperen op lieden die wij zelf     
hebben aangesteld. Daarnaast wijzen we steeds 
makkelijker naar diezelfde lieden, op het moment 
dat wij ongemak ervaren in onze directe invloeds-
sfeer. Dit is zorgelijk. Niet alleen omdat de uitspraak 
“ze maken er een potje van” daarmee verder aan    

inflatie onderhevig geraakt, maar vooral omdat we 
verandering daarmee buiten onszelf plaatsen en 
hierdoor de verantwoordelijkheid verschuiven.    
De puinhoop in de tuin van uw buurman, of de zicht-
bare eenzaamheid van uw buurvrouw is hierdoor 
straks niet langer uw verantwoordelijkheid, maar die 
van ‘de politiek’. Gelukkig snappen heel veel Olden-
zalers dat verandering niet vanzelf gaat en dat      
verandering bij jezelf begint. Zij hebben laten zien 
dat je met een goed idee en een flinke dosis      
doorzettingsvermogen heel erg veel voor elkaar kunt 
krijgen. Denk daarbij aan een initiatief uit de     
Hofmeijerstraat over het aanleggen van geveltuin-
tjes: een klein initiatief met een grote impact. Denk 
daarbij ook aan grotere initiatieven zoals het     
Vondelpark. Stuk voor stuk zijn het ideeën van      
Oldenzalers die Oldenzaal elke dag een beetje 
mooier maken: niet de ideeën van 'de politiek'. 
Kortom: laat je als inwoner met goede ideeën niet 
bij de eerste tegenslag ontmoedigen en sta vooral 
stil bij de zaken die moeten veranderen en de      
invloed die je daar zelf op hebt. 

CDA Oldenzaal  
De kadernota is bedoeld om met elkaar de kaders 
vast te stellen voor de begroting van 2024. Voor 
ons het moment om met amendementen en     
moties het college van B&W kaders mee te 
geven.Dat leidt meestal tot een lange vergadering 
en een flink debat. Dat was ook zo. 
Daarvoor hebben we een drietal moties inge-
diend. Met de eerste motie willen we bereiken    
gezamenlijk (college, maatschappelijke partners 
en raad) te gaan nadenken over de realisatie van 
een “Sociaal Hart voor Oldenzaal”. Daar kunnen 
meerdere organisaties hun frontoffice en publieks-
functies naar toe brengen.  

Natuurlijk moet deze plek open, toegankelijk en 
uitnodigend zijn voor alle inwoners. Dat zou       
bijvoorbeeld de voormalige bibliotheek kunnen 
zijn. Het sociaal plein kan dan van een verstopte 
slecht toegankelijke plek in het stadhuis verhui-
zen naar het Sociaal Hart. De motie is aangeno-
men. 
Onze tweede motie was een voorstel om het    
budget voor verkeersknelpunten in 2024 eenma-
lig te verhogen van 300.000 naar 900.000 euro. 
Ook deze motie is aangenomen. 
De laatste motie had betrekken op de verkoop 
van aandelen Twence. De toezegging van de wet-
houder om kort na het zomerreces de raad te in-
formeren over de stand van zaken. Doel is beter 
te kunnen beoordelen of we moeten vasthouden 
aan de wens om de aandelen te verkopen. 
We zijn tevreden over het resultaat. 
De motie over het spoor hebben we vanwege 
onze doorlopende aandacht voor deze ontwikke-
lingen van harte ondersteund.

VVD Oldenzaal 
De Kadernota is een soort voorloper op de     
begroting voor 2024 die we in november gaan 
bespreken, waarbij we het College aandachts- 
punten meegeven voor de begroting. Wij heb-
ben als VVD 4 moties ingediend. Een motie over 
de ontwikkelingen op het spoor waarbij we     
oproepen om aan het Ministerie van Verkeer en 
Waterstaat en ProRail duidelijk kenbaar te 
maken dat de leefbaarheid en veiligheid voor 

onze inwoners cruciaal is en dat er maatregelen 
genomen moeten worden om overlast zoveel 
mogelijk te beperken. Deze motie hebben we 
ingediend samen met WG en CDA. Ook hebben 
we een motie ingediend om aan onze zorgpart-
ners budget ter beschikking te stellen voor het 
verbreden van het project “zelf indiceren”.  
Zorginstellingen kunnen uitstekend zelf bepalen 
wie in aanmerking komt voor bijvoorbeeld dag-
besteding en dat kan de gemeente jaarlijks veel 
geld besparen. Tot slot hebben we ook moties 
ingediend voor een fonds bestemd voor de     
verduurzaming van gemeentelijk vastgoed en 
het beter kijken naar de mogelijkheid van     
de zogenaamde SPUK (Specifieke Uitkering) 
subsidies. Al onze moties zijn aangenomen 
en/of overgenomen door het College.  
 
Mooie Kadernota dus! 

 
 
 
 
 
 
 
 
WG Oldenzaal 
Afgelopen raadsvergadering heeft WG Oldenzaal 
uitgebreid stilgestaan bij de plannen voor het 
realiseren van het Vondelpark 2.0. Door onze 
inzet is de realisatie ervan een heel stuk dich-
terbij gekomen. Een beweegpark in combinatie 
met een voedselbos om de fysieke en geeste-
lijke gezondheid van onze inwoners te verbete-
ren staat al jaren in planning. Helaas haalde ons 
voorstel om hiervoor de komende jaren geld in 
de begroting vrij te maken, het niet.  

Wel gaven meerdere partijen aan dit onderwerp 
te willen bespreken tijdens de begrotings-         
behandeling in het najaar. Wellicht komt er een 
initiatiefvoorstel  om alsnog dit prachtige plan 
inclusief verkeerskundige oplossingen staps-    
gewijs te realiseren. 
Ook hebben wij een motie ingediend met de     
oproep om meer aandacht te geven aan zonne-
panelen op daken, terreinen en parkeerplaatsen. 
Tijdens de stemming bleek dat de meerderheid 
van onze raad achter dit idee staat; de motie is 
dan ook aangenomen.  
 
Als derde onderwerp hebben wij uitgebreid      
gesproken over het inzetten van wijkschouwen 
om inwoners te betrekken bij de kansen en ont-
wikkelingen in hun eigen wijk. Wij gaan kijken 
hoe wij dit kunnen inzetten voor verbetering van 
de leefbaarheid in de buurt.


